
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-08-02

Närvarande via röstsamtal
Britt Sjöqvist
Jakob Hedbom
Konstancija Kisonaite
Mattias Andersson
Muhammad Dabo
Pontus Westerholm

1. Britt Sjöqvist förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Britt Sjöqvist.

3. Till sekreterare för mötet valdes Pontus Westerholm.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Muhammad Dabo och Konstancija
Kisonaite.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Britt Sjöqvist.
Muhammad ska titta på årsmöteshandlingar och se vad som ska uppdateras enligt
årsmötesbeslut.

7. Ersättning till domare på SM
Jakob redovisade för kostnaderna. Förbundet skickar summan till Umeå Historiska
Fäktskola som ska betala de som arbetat under SM 2023. Styrelsen beslutade att
betala 300 kronor till domare per pass och 100 kronor till sekretariat per pass.

8. SM 2024
Malmö Historiska Fäktskola vill hålla svenska mästerskapet. Klubben skulle hålla SM
2020 och är förberedd på att arrangera tävlingen. Styrelsen föreslår att MHFS står
som arrangör och kommer vid ett senare möte ta beslut om inga invändningar har
inkommit.

9. Tränarutbildning
Pontus pratade om SB&Ks tränarutbildning. Det är styrelsens avsikt att arrangera en
tränarutbildning med SB&K i Örebro i november. Reseersättning för deltagare
diskuterades.

10. Träningsläger på Bosön
Ett träningsläger planeras att hållas under våren.



11. Rapport Länskampen UHFS-Gävle Hema
Britt berättade om klubbarnas utvärdering av Länskampen. UHFS har inkommit med
ansökan om bidrag för att täcka läkarkostnader. Styrelsen beslutar att bevilja det.
Styrelsen anser att det ska vara praxis att SvHEMAF täcker den kostnaden.
Tävlingar som redan har hållits under innevarande verksamhetsår kan också beviljas
bidrag för läkarkostnad.

12. Ansökan om bidrag uppstart nybörjarverksamhet
Kungsbackahus Historiska Fäktsällskap ansöker om bidrag för att köpa svärd. Britt
läste mejlet och kommer besvara det. De kan beviljas bidrag vid uppstart om max 10
000 kronor mot uppvisande av kvitton.

13. Uppvisning Gripsholm
Konstancia redovisade hur arrangemanget ska gå till.

14. Nyhetsbrev
Britt redogjorde för vad som ska stå med i nyhetsbrevet.

15. Genomgång av att göra-lista
Att göra-listan gicks igenom och uppdaterades.

16. Övriga frågor
a. Bilder till hemsidan
b. Skaderegister
c. Lista på instruktörer
d. Britt berättar om korta samtalet hon hade med Björn angående

Medeltidsveckan och ersättning till instruktörer/de som tar med svärd

17. Datum för nästa möte
Datum för nästa möte kommer beslutas via messenger.

18. Britt Sjöqvist förklarade mötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Muhammad Dabo

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Konstancija Kisonaite

pontus.westerholm@gmail.com
Signature

brittsjoqvist@gmail.com
Signature

konstancia.kisonaite@gmail.com
Signature


